



## **Referat HB-møde d. 5. december 2022 kl. 19.15 i "Huset"**

Deltagere: René Thor Olsen (RTO) - Henrik Persson (HP) - Jens Risum (JR) - Thomas Sørensen (TS) - Flemming Gutheil (FG) - Peter Kjærgaard (PK) – Peter Svendsen (PS) - Steen Kriegel Pedersen (SKP) - Søren Bergquist (SG) - Anders Lou Hendriksen (ALH).

Afbud: Erik Bahn - Asger Kamstrup.

Fraværende: Bo de Fries - Erik Ørnskov - Philip Schwartz – Gunner Jensen.

### **Dagsorden:**

1. Godkendelse af referater: HB-mødet d. 22/8, FU-møder d. 3/10, 31/10 og d. 24/11.  
Alle referaterne blev godkendt uden bemærkninger.
2. Status vedr. branden på sommerlejren.  
JR orienterede om den aktuelle status, alt det udvendige forventes afsluttet i løbet af 14 dage, herefter begynder den indvendige del, som udføres af Bredahl.  
Vi forsøger at blive fri for bl.a. et handicaptoilet, bredde på ledergang hos kommunen.
3. Økonomi.  
JR berettede, at vores likviditet pt er god, men der skal fortsat føres en stram kurs.
4. CF's administration.  
ALH oplyste, at der nu var kommet styr på Digital post samt E-Boks.  
Vi har opsagt aftalen med Dataløn og fortsætter fra nytår med Let-løn.
5. Brugerbestyrelsen og KK.  
SKP spurgte ind til indkøb af nye maskiner til styrkeslottet, hvortil RTO svarede, at vi skal bruge midlerne fra brugerbestyrelsen inden nytår. Indkøbet skal dække udlæg fra fodboldafdelingen. TS går straks i gang.
6. KFUMs brugsret i Emdrupparken.  
Malene og Vibeke havde foretaget diverse rettelser i brevet til KK. Det er godkendt af FU og nu sendt til KK. Vi fastholder fortsat, at tilbuddet fra KK ikke kan accepteres, og vi afventer redaktionen fra KK.
7. Status på kunststofbane, beachbaner og evt. padelbaner.  
Fodbold oplyste, at der var en god dialog med kommunen og arbejdet påbegyndes medio juni 2023. Beachbanerne, håber og forventer vi, starter også i sommeren 2023.  
Vi mangler dog endelig tilbagemelding fra KK.
8. Tryghed i Emdrupparken.  
Der har været en episode med skyderi på Emdrupvej, hvilket bevirkede, at håndbold U14 fik lidt længere træningstid end planeret.
9. "Huset".  
SG spurgte om overnatningsmuligheder i "Huset" for en spejdergruppe fra Holland.  
Det er ok, husk dog at informere lokalpolitiet.  
Intet andet at bemærke.

10. Caféen.  
PS opfordrede alle afdelinger til at bakke op og bruge Caféen mest muligt.
11. Orientering fra afdelingerne.  
Intet væsentlig at referere.
12. Kommende HB-møder og generalforsamling.  
Generalforsamling i CF afholdes den 23. marts kl. 19.00.  
Det tidligere planlagte HB-møde den 23. januar 2023 var rykket frem til i dag.  
Der er således ikke fastlagt noget nyt HB-møde, men pga. sagen med brugsretten kan det blive aktuelt igen med indkaldelse til nyt HB-møde med kort varsel.
13. Eventuelt.  
RTO foreslog, at man i 2024/25 skal forsøge at lave en dag, hvor omkringliggende skoler/fritidshjem m.m. bliver inviteret til et åben hus arrangement.

Mødet sluttede kl. 20.50